
Protokół Nr  16/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  28 listopada  2011 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazw ulicom w Białogardzie, 
b) wyrażenia zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty od opłaty 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

c) zmieniająca uchwałę w  sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte 
wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających 
wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w 
krajowym współzawodnictwie sportowym, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 
pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy 
związanych z nową inwestycją na terenie miasta Białogard,  

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
3. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu na 2012 rok. 
4. Sprawy różne. 
5.Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
4(jednogłośnie).   

 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) opłaty od posiadania psów, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – proponował podniesienie  opłaty za psa o stopień inflacji. Przewodniczący Komisji 

uważa, że za psy należy płacić. 
B.Stanczewski – słyszał, że  nieopłacalne jest pobieranie opłat za psy i opłata ta nie ma 

uzasadnienia ekonomicznego. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały przedstawiony przez 

Burmistrza: 
Komisja zaopiniowała  negatywnie  w/w projekt uchwały, głosując: za-0, przeciw-4, 

wstrzymało się-0. 
 
b) podatku od nieruchomości, 
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Przedstawiła: Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Komisji - przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu proponowano wzrost 

podatku o stopień inflacji, o 5% oraz zwolnienie organizacji pożytku publicznego. 
W.Czurko – wycofał wniosek dot. wzrostu podatku o stopień inflacji ( 2,8%). 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następujące poprawki: 
1) zwolnienie organizacji pożytku publicznego prowadzących statutową działalność przez 

dodanie w  § 2 ust. 1 pkt 4 w brzmieniu: „4) od budynków i ich części  zajętych na 
prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego.” 
Wniosek przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). Poprawka przeszła. 

2) wniosek o 5%  wzrost podatków z wyjątkiem pkt 2 b):  
Wniosek przegłosowano: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. Poprawka przeszła. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały z poprawkami,  

głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

c) wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 
 
d) opłaty targowej, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: za-3,przeciw-0, 
wstrzymało się-1. 

 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na    

lata 2011-2019, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
 
f) zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez Burmistrza udziałów i akcji Miasta w spółkach z 

udziałem Miasta. 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał  czy można wprowadzić stację uzdatniania wody? 
Burmistrz – odpowiedział, że zależy od notariusza, gdyż niektórzy zmieniają umowę spółki, a 

niektórzy wymagają takiej uchwały. 
 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: za- 3(jednogłośnie).  
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Ad 3 
 

Komisja przyjęła plan pracy Komisji Budżetu na 2012 rok, stanowiący załącznik do 
protokołu. 

 
Ad 4 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
T.Szwed – poruszył sprawę ronda przy ul. Wiślana-Chopina-Zwycięstwa, gdzie jest spadek 

nawierzchni i po opadach stoją kałuże od strony ul. Zwycięstwa-Chopina. Ponadto Radny 
prosił, aby wyrównać dróżki do budynku przy ul. Zamojskiego 2 za garażami.  

B.Stanczewski – prosił, aby koło starego szpitala na ul. Szpitalnej utwardzić ścieżki. Ponadto 
Radny poruszył sprawę braku parkingu na Pękaninie, prosząc o rozwiązanie problemu. 

Burmistrz – powiedział, że dzierżawimy pole przed cmentarzem po prawej stronie. Kłopot 
polega na tym, że na Pękaninie nie ma pętli autobusowej. 

B.Stanczewski - prosił, aby parking przy Pękaninie był po lewej stronie, co znacznie poprawi 
organizację ruchu. 

O godz. 14.25 przyszedł radny Z.Jonko. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 
 
W dalszej części Przewodniczący Komisji przedstawił pismo E.Mellera, stanowiące załącznik 

do protokołu. 
Komisja zapoznała się z w/w pismem, nie wnosząc uwag. 

 
Ad 5 
 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.30 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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